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東華三院黃笏南中學
TWGHs Wong Fut Nam College

本院主席何猷啟先生(右二)及副主席曾慶業先生(左二)參觀
該校STEM實驗室，與學生一同製作3D打印模型。
Mr. HO Yau Kai, Orlando (right 2), the Chairman, and 
Mr. TSENG Hing Yip, York (left 2), Vice-Chairman, visited 
the school’s STEM laboratory, where they participated in 
creating 3D-printed models alongside the students.

本院主席何猷啟先生(右七)致送紀念品予上海交通大學黨委副書記趙昕先生(左六)，並與總理鄭建好先生(右六)、行政
總監蘇祐安先生(右五)、教育科主管吳奇壎先生(右四)及屬校校長，一同與上海交通大學訪問團合影留念。
Mr. HO Yau Kai, Orlando (right 7), the Chairman, presented a souvenir on behalf of TWGHs to Mr. ZHAO Xin (left 6), 
Deputy Secretary of the CPC SJTU Committee. Together with Mr. Tony CHENG (right 6), Director, Mr. SU Yau On, Albert 
(right 5), Chief Executive of TWGHs, Mr. WU Kee Huen, Kenneth (right 4), Head of Education Division, and principals of 
TWGHs’ schools, they took a group photo with the members of SJTU delegation.

東華三院邱木城長者鄰舍中心
TWGHs Stephen Yow Mok Shing Neighbourhood Elderly Centre
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上海交通大學訪問團到訪東華三院
Shanghai Jiao Tong University (SJTU) 
Delegation Visit to TWGHs
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董事局成員巡視東華三院屬下服務單位
Familiarisation Visits by Board of Directors to TWGHs Service Units

東華三院主席何猷啟先生率領董事局成員展開一連串探訪活動，包括巡視東華三院黃笏南中學，了解該校在推動全人教育的成果，並參觀多個社會服務單位，加深對屬下單位

服務及工作的了解。 

As part of a series of orientation visits, Mr. HO Yau Kai, Orlando, the Chairman, along with other Board Members, visited TWGHs Wong Fut Nam College to gain a better understanding 

of the school’s development of “whole-person education”. They also toured various community service units for deeper insights about their services and operations.

上海交通大學黨委副書記趙昕先生率團到訪東華三院黃笏南中學及東華醫院禮堂，

了解本院屬校創科教育的發展，並就兩地辦學經驗作交流。

Mr. ZHAO Xin, Deputy Secretary of the Communist Party of China (CPC) SJTU 

Committee, led a delegation to visit TWGHs Wong Fut Nam College and the Assembly 

Hall of Tung Wah Hospital. During the visit, they learnt about the development of 

Innovation and Technology Education at TWGHs schools, and exchange experiences in 

education between both regions.

土瓜灣社區客廳及東華三院土膳巷
To Kwa Wan Community Living Room and TWGHs To Kwa Wan Food Drive


